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Til stede: Lars Bo Hansen, Frederik Teglberg Damm, Line Bjørn, Stig Boel,  

Gitte Packness, Inger Jensen, Pia Berger Hernvig, Tobias Marinus Søgård Jensen, 

Evy Carstens, Hans Victor Munck-Westh, Niels Hansen, Helgi Breiner,  

Andreas Bergholt, Lau Frederiksen, Torben Gamst Jensen (ref.). 

 

 

 

 

1. GODKENDELSE AF DAGSORDENEN 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. GODKENDELSE AF REFERATET AF MR-MØDE 2022.11.22 

Under referatets punkt 4 tilføjes, at foruden grundlovsdag fejres også 

sankthansaften. Referatet blev herefter godkendt. 

 

3. UDVIDELSE/OMBYGNING AF HUSUMVOLD KIRKE 

Der havde været tale om en alternativ udbyder af internet, men TDC vil fortsat være 

kirkens leverandør. 
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4. OPFØLGNING FRA TIDLIGERE MØDER/BESLUTNINGER 

Udvalget for grøn omstilling havde arbejdet videre på baggrund af MR’s behandling 

på mødet i september 2022 af skemaet Gennemgang af klimatiltag. 

Der var forslag om et haveafsnit med vilde blomster, som kunne tiltrække sommer-

fugle, og hvor man kunne plukke buketter, og et afsnit med et frirum blot til at  

sidde i. I den forbindelse nævntes, at konfirmander kunne knyttes til vedligeholdel-

sen af det. 

 

5. INDSATSOMRÅDE FRIVILLIGE 

Det var glædeligt, at næsten alle frivillige havde mulighed for at deltage i nytårs-

frokosten i år. 

Gitte havde modtaget materiale til årets sogneindsamling. Helle og Henriette 

spørges, om de igen i år kan hjælpe med ved gennemførelsen af indsamlingen. 

 

6. SAMARBEJDET MED HUSUM KIRKE OM ORD & MUSIK 

Lau redegjorde for Ord & Musik-konceptet, som det oprindelig var tænkt, og 

hvordan det fungerede nu, hvor samarbejdet var begrænset til en koordineret 

placering af O&M-arrangementerne. Husum Kirke var ligesom Husumvold Kirke 

indstillet på at afbryde samarbejdet, men ville dog fortsætte O&M-arrangementerne. 

MR besluttede, at midlerne hidtil anvendt til O&M skulle overføres under aktivitets-

udvalgets område. 

 

7. UDSKIFTNING AF GARDINER I KIRKENS TRE STUER 

Æstetikudvalget havde indhentet tilbud på en gardin- og afskærmningsløsning til de 

tre stuer. Tilbuddet var udsendt til MR før mødet, og MR tilsluttede sig udvalgets 

løsning. 

 

8. FORSLAG TIL AV-LØSNING TIL ANSØGNING OM ANLÆGSBEVILLING 

Et tilbud på en allround AV-løsning var udsendt til MR i forvejen. Andreas gennem- 
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gik, hvilke muligheder en sådan løsning gav. I den forbindelse blev nævnt, at hvis 

udstyret skulle anvendes flere steder samtidig, var det vigtigt, at der også var flere 

punkter at styre fra. Desuden blev nævnt, at man ikke måtte gå på kompromis med 

højttalere, hvis det blev nødvendigt at skære i løsningsforslaget. MR støttede 

imidlertid en ansøgning om en bevilling, der dækkede hele tilbuddet. 

 

9. UDMØNTNING AF BUDGET FOR KIRKETJENERFUNKTIONEN 

Pia oplyste, at der i 2022 var anvendt vikartimer svarende til minimum en halvtids-

stilling. En stilling oprettes, gerne så snart som muligt. Pia holder snarligt møde 

med ansatte med kirketjenerfunktion, og Evy, Gitte, Ole og Pia danner et udvalg til 

ansættelse. 

 

10. KOMMENDE ARRANGEMENTER 

Der kommer 35 til nytårsfrokosten. Mad er bestilt, og hjælpere har givet tilsagn. 

 

11. EVALUERING AF ARRANGEMENTER SIDEN SIDST 

Generelt observeres, at der kommer rigtig mange mennesker til gudstjeneste, når 

børnekorene deltager, og ikke så mange, når de ikke er der. Frederik tager et 

møde med Christina om fremtidige gudstjenester med børnekorenes medvirken.  

Spire- og børnekorene vil gerne deltage i enkelte højmesser. Der er allerede aftalt 

en medvirken den 26. februar. 

 

12. MEDDELELSER 

Helgi udtrykte begejstring for kirkens sangere. 

 

13. EVENTUELT 

Helgi ville gerne fritages for rollen som koordinator – et arbejde, som godt nok 

havde været interessant, men også hårdt og tidskrævende. Fra flere sider blev 

udtrykt taknemmelighed for indsatsen, som ville være savnet. 
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Evy kunne fortælle, at Eva Maria arbejdede videre med bogen om de 40 år som 

organist i Husumvold Kirke. 

Frederik ønskede at være med i det tidligere dannede ledelsesudvalg. 

Til næste MR-møde den 14.2. vælger Hans sang. Gitte står for forplejningen. 

 

Mødet sluttede kl. 18.20. 


